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O budowie nowego Szpitala „Drewnica” słychać już od 
wielu lat. Ale jak budynku nie było, tak nie ma. Co dalej? Czy 
są jakieś szanse, że projekt zostanie zrealizowany? Na ten te-
mat rozmawiamy z  Romanem Jędrzejczakiem - prezesem za-
rządu Mazowieckiego Szpitala Wojewódzkiego.

Sylwia Kowalska: Minęły już 4 lata od zarejestrowania spółki 
- Mazowiecki Szpital Wojewódzki Drewnica Sp. z o.o. i ponad 
6 lat od uzyskania pozwolenia na budowę nowego szpitala dla 
nerwowo i psychicznie Drewnica, a budowa jeszcze nie ruszyła. 
Jakie trudności stanęły na drodze tej inwestycji?
Roman Jędrzejczak: Spółka ,,Mazowiecki Szpital Wojewódzki 
Drewnica” Sp. z o.o. powołana została Uchwałą Sejmiku Woje-
wództwa Mazowieckiego z 27 lipca 2009 r. umowę podpisano 
21 grudnia 2009 r., a 25 lutego 2010 r. Spółka została zareje-
strowana w Rejestrze Przedsiębiorców Krajowego Rejestru Są-
dowego i rozpoczęła działalność. Spółka jako celowa, powołana 
została do wybudowania w Ząbkach obiektu szpitalnego, któ-
ry przejmie leczenie pacjentów i działalność Szpitala Drewni-
ca, obecnie Mazowieckiego Centrum Psychiatrii ,,Drewnica” 
Sp. z o.o. , z uwagi na fakt, iż pomieszczenia Szpitala nie spełnia-
ją wymagań, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia i urzą-
dzenia podmiotu wykonującego działalność leczniczą.  Moder-
nizacja pomieszczeń Szpitala jest natomiast nieefektywna, bądź 
niemożliwa ze względów technicznych. Spółka wyposażona 
została w nieruchomość o powierzchni 122 156,00 m2, przy ul. 
Rychlińskiego i ul. Cisowej, w bezpośrednim sąsiedztwie Szpi-
tala Drewnica, na której realizowany jest Projekt. W roku 2010  
nabyła dokumentację techniczną z uzyskanym pozwoleniem na 
budowę z 2008 r. i formalnie rozpoczęła proces inwestycyjny. 

Co z nową 
„Drewnicą”?

Medialna szopka 
pod szpitalem

(dokończenie na str. 5)

Żadna ze stron trwające-
go ok. godziny zamieszania, 
nie wyglądała na zaintere-
sowaną wymianę poglądów. 
Lewicowe ugrupowanie naj-
pierw w mediach zapowie-
działo przyjazd pod szpital 
samego Janusza Palikota, 
który miał rozpocząć akcję 
o nazwie „Dzieci Chazana”. 
Ściągnęło to do Wołomina 
rekordową ilość kilkudziesię-
ciu dziennikarzy z wiodących 
stacji telewizyjnych i radio-
wych. Tylko z TVN widzie-
liśmy 4 samochody. Kontro-
wersyjny polityk jednak się 
nie pojawił.

Dwie aktywistki ugrupowania „Twój Ruch” Janusza Palikota 
w poniedziałek, 14 lipca, przed budynkiem Szpitala Powiatowego 
w Wołominie rozpoczęły „akcję” w obronie prawa do aborcji. Ich 
wystąpienie zostało zakłócone przez grupy konserwatywne.

Działaczki Twojego Ruchu przed wejściem do szpitala(dokończenie na str.3)

Ząbki wśród najlepszych w Polsce

LI LO trzyma fason

Już po raz 10 „Rzeczpospolita” opu-
blikowała ranking najlepszych samorzą-
dów gminnych w Polsce. W tegorocznej 
edycji Ząbki zostały wyróżnione trzy-
krotnie za: stan fi nansów i zarządzanie, 
innowacyjność oraz realizację dużych 
inwestycji.  Na prawie 2,5 tys. gmin w 
Polsce Ząbki zajęły odpowiednio: 18, 23 
i 40 miejsce. 

Szczegółowy ranking został przed-
stawiony w  „Rzeczpospolitej” z 15 lipca 
br. Laureaci zostali zaproszeni na spe-
cjalną galę, podczas której wręczono 
certyfi katy przyznane przez 10-osobową 
kapitułę, działającą pod przewodnic-
twem prof. Jerzego Buzka. W imieniu 
burmistrza Ząbek wyróżnienie odebrał 
wiceburmistrz Artur Murawski. 

MO

Więcej na www.regionalna.waw.pl

Tradycyjnie najlepiej sytuacja wyglą-
dała w liceach ogólnokształcących, gdzie 
na 192  499 absolwentów maturę zdały 
154 693 osoby, co stanowi 80% wszystkich 
zdających.

Jak informuje wiceburmistrz Rember-
towa Józef Melak w LI LO im. Kościuszki 
maturę zdało 91,4% tegorocznych absol-
wentów, co jest wynikiem dużo lepszym 
nie tylko od średniej w skali kraju, ale rów-
nież w liceach ogólnokształcących. Wszy-

W maju br. w całej Polsce do egzaminu  maturalnego przystąpiło 293 974 tegorocz-
nych absolwentów szkół ponadgimnazjalnych, z czego egzamin maturalny zdały 208 023 
osoby, czyli 71% maturzystów.

scy maturzyści, którzy nie zdali matury w 
pierwszym terminie (z wyjątkiem jednej 
osoby), mają prawo do egzaminu popraw-
kowego w sierpniu.

Dzięki staraniom zarządu dzielnicy i 
dyrekcji LO w roku szkolnym 2014/2015 
uruchomione zostaną 4 klasy pierwsze dla 
120 nowych licealistów.

Przypomnijmy, że od 1 czerwca br. 
funkcję dyrektora Liceum Ogólnokształ-
cącego im. T.Kościuszki pełni Elżbieta Sze-
pietowska-Paluch.  Red.

Robert Perkowski, burmistrz Ząbek i Artur Murawski, zastępca burmistrza, z wyróżnieniem 
w rankingu na najlepszy samorząd
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W sobotę, 12 lipca w 
Wołominie zadebiuto-
wało kino letnie. W sali 
widowiskowej Miejskie-
go Domu Kultury odbył 
się seans dla dzieci. Film 
animowany „Rio” przy-
ciągnął ogromną liczbę 
młodych widzów, którzy 
bardzo żywiołowo reago-
wali na seans. 

O godzinie 21.30 na 
Placu 3-go Maja, odby-

Premiera Kina Letniego

Pytania, na które warto znaleźć odpowiedzi
W 2013 roku odnotowano prawie 36 tys. 

wypadków drogowych (dane Komendy Głów-
nej Policji), w których rannych zostało ponad 
44 tys. osób, a zginęło 3 357 – prawie 10 dzien-
nie. Czy myślisz, że Ciebie to nie dotyczy?

Rzadko bierzemy pod uwagę ryzyko wy-
padku czy poważnego zachorowania, których 
skutki mogą być podobne (śmierć lub niezdol-
ność do pracy), ale z drugiej strony nikt z nas 
nie chciałby zostawić rodziny w długach. Bądź 
rozsądny, pomyśl o ubezpieczeniu na życie.

Życiowe polisy ubezpieczeniowe to pro-
dukty, których zakup najczęściej wymaga po-
mocy doświadczonego doradcy. Dobry agent 
potrafi tak dobrać ofertę, że z jednej strony bę-
dzie ona źródłem  podniesienia komfortu życia 
i bezpieczeństwa, a z drugiej nie będzie zawie-
rała bezużytecznych w danych sytuacjach życio-
wych opcji, za które trzeba płacić i to niemało. 
Dobry pośrednik ubezpieczeniowy może być 
architektem naszego planu na przyszłość. Warto 
z tego skorzystać.

Wg badań (przeprowadzonych przez 
instytut Homo Homini) Polacy najbardziej 
boją się utraty pracy, a w drugiej kolejności 
własnej choroby – aż 40% pytanych. Statysty-
ka może tylko częściowo rozwiać wątpliwo-
ści. Jednak każdy sam powinien zadać sobie 
kilka pytań: Co jest dla mnie najważniejsze? 
Czego najbardziej się obawiam? Jaki mam 
cel w życiu? Kogo chcę chronić - siebie, swoją 
rodzinę? Na co chcę zbierać pieniądze - na 
dzieci, czy na spokojną starość? W  jakich 
momentach w moim życiu, pomoc finansowa 
może okazać się niezbędna?

Odpowiedzi jest tak wiele, jak wiele jest 
osób myślących o  przyszłości swojej i  rodzi-
ny. Jeśli do ubezpieczenia przystępują rodzice, 
może ich interesować zabezpieczenie dziec-
ka, jeśli na polisę decyduje się osoba samotna, 
prawdopodobnie będzie chciała się zabezpie-
czyć na wypadek niezdolności do samodzielnej 
egzystencji. Ktoś, kto często podróżuje, wybie-
rze umowę na leczenie operacyjne w razie wy-
padku itd. Rolnik z kolei pomyśli o zabezpiecze-
niu gospodarstwa, kiedy nie będzie mógł w nim 
pracować, a  przedsiębiorca będzie się martwił 
o zapewnienie ciągłości firmy i spłatę zaciągnię-
tych na nią kredytów…

Szukający ubezpieczenia życiowego powi-
nien zwrócić uwagę na:
•	 wysokość sumy ubezpieczenia  
•	 długość okresu karencji
•	 częstotliwości opłacania składki i gwarancję jej 

niezmienności w trakcie trwania umowy
•	 wiek do jakiego świadczona jest ochrona ubez-

pieczeniowa
•	 zakres i cenę ubezpieczenia
•	 wyłączenia odpowiedzialności.

- Oferta Concordii Ubezpieczenia wyróżnia się 
na rynku. Przede wszystkim dzięki konkurencyjnej 
cenie i  ciekawym klauzulom dodatkowym, ta-
kim  jak przejęcie opłacania składki w przypadku 
wystąpienia niezdolności do pracy. To jednak nie 
wszystko. Polisa najczęściej jest dostępna od na-
stępnego dnia, bez długiego okresu oczekiwania na 
ochronę i skomplikowanych procedur oceny ryzyka 
ubezpieczeniowego. Jest zatem optymalna dla osób 
żyjących w „pędzie” oraz takich, które kupują po-
lisę pod kredyt.- wskazuje Leszek Czarzasty  z SK 
Bank (Spółdzielczy Bank Rzemiosła i Rolnictwa), 
współpracującego z Concordią Ubezpieczenia. 

Wydaje Ci się, że jesteś ciągle młody, zdro-
wy i nic Ci się nie może przydarzyć? Przeczytaj 
poniższe przykłady z życia wzięte.

48-letnia P. Marianna, mieszkanka Warsza-
wy, pół roku temu przeszła udar mózgu. Od tego 
momentu nie była w stanie pracować i zarabiać, 
co bardzo skomplikowało jej sytuację finansową. 
Z jednej strony nie miała środków finansowych na 
spłatę kredytu, który zaciągnęła na zagraniczną 
wycieczkę, z drugiej nie miała środków na nowo-

czesne leczenie i rehabilitację. Na życie wystarcza-
ły jej środki z renty ZUS. Pani Marianna posia-
dała polisę na życie. Ochronę ubezpieczeniową 
wykupiła, gdy brała kredyt na wakacje. Pozwoliła 
ona na spłatę pozostałego zadłużenia (ubezpiecze-
nie obejmowało poważne zachorowanie Marian-
ny, w tym udar mózgu).- mówi Leszek Czarzasty. 

I podaje drugi przykład  - P. Mirek, 30  lat, 
pracował w biurze księgowym, mąż, ojciec dwójki 
dzieci. Zaciągając kredyt na zakup mieszkania, 
wykupił jednocześnie polisę życiową. Pewnego 
dnia wracając z  pracy do domu miał wypadek 
samochodowy, w  wyniku którego odniósł bar-
dzo poważne obrażenia całego ciała. Z  miejsca 
zdarzenia został natychmiast przewieziony do 
szpitala, w którym przebywał łącznie 100 dni. Po 
tym okresie doszło do komplikacji, pogorszenia 
się stanu zdrowia i ostatecznie śmierci Pana Mir-
ka. Z polisy męża, żona Pana Mirka otrzymała 
świadczenie, które pomogło jej rozwiązać wynikłe 
problemy finansowe.

Te przykłady uświadamiają nam jak ważne 
jest odpowiednie zabezpieczenie na wypadek 
tragicznych sytuacji, które niestety czasem się 
zdarzają. A  czy Ty już masz ubezpieczenie na 
życie? Ubezpieczenie - to zakup spokoju i kom-
fortu, że w razie tragicznej sytuacji nie będziemy 
pozostawieni sami sobie, a nasza rodzina będzie 
odpowiednio zabezpieczona. 

SK Bank
Spółdzielczy Bank Rzemiosła i Rolnictwa
ul. Wąska 18,  05-200 Wołomin
tel. 22 763 87 00-01, fax 22 763 87 05
e-mail: bank@skbank.pl
www.skbank.pl

ła się projekcja filmu „Ad-
wokat” w reżyserii Ridleya 
Scott’a, z  gwiazdorską obsa-
dą. Kinowy efekt potęgował 
gigantyczny ekran sięgający 
czwartego piętra.

Na kolejne weekendy 
lipca planowane są projekcje 
filmów: „Gorący towar” (reż. 
P. Feig) i Niepowstrzymany” 
(reż. T. Scott). Seanse dla 
dzieci zaplanowane są na te 
same dni o godz. 17.00 i pre-
zentowane będą w Miejskim 
Domu Kultury. Wejściówki 
na seanse odbierać moż-
na właśnie w tej placówce. 
Wyświetlone zostaną filmy  
„Noc w Muzeum” i „Horton 
słyszy Ktosia”.

Leszek Czarzasty
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Wołomin rozpoczyna 
kompleksową przebudowę uli-
cy Moniuszki na odcinku od 
ulicy Daszyńskiego do wschod-
niego skraju ulicy. W samo 
południe 10 lipca na skwerze 
imienia Bohdana Wodiczki, w 
obecności radnych i mieszkań-
ców gminy burmistrz Wołomi-
na Ryszard Madziar podpisał 

umowę na prace modernizacyj-
ne z Zakładem Robót Ogrodni-
czo-Drogowych z Kobyłki. 

Za ponad 800.000 złotych 
do 30 czerwca 2015 roku po-
wstanie nowa jezdnia z betonu 
asfaltowego, kanalizacja desz-
czowa, dwustronne chodni-
ki oraz indywidualne zjazdy 
wykonane z kostki betonowej. 

Przebudowana zostanie rów-
nież napowietrzna linia tele-
techniczna.

Uroczystości podpisania 
umowy przyglądały się tłumy 
dzieciaków, dla których Urząd 
Miejski w Wołominie przygo-
tował darmową watę cukro-
wą, balony, odblaski oraz inne 
drobne upominki. pk

Ulica Moniuszki będzie jak nowa!
Przedstawicielki Twojego Ruchu Agniesz-

ka Stupkiewicz-Turek i Małgorzata Prokop-
-Paczkowska na zaimprowizowanej konferen-
cji prasowej prezentowały drastyczne zdjęcia 
dzieci, które urodziły się z wadami oraz prze-
konywały, że przyjęcie tzw. klauzuli sumienia 
przez szpital w Wołominie jest bezprawne, a 
wykonywanie aborcji to obowiązek lekarza w 
publicznej placówce. Za namową i z pomocą 
dziennikarzy przykleiły na ścianie przy wejściu 
transparent.

Ich wystąpienie i późniejsze wywiady 
zakłócała grupa ok. 30 osób ze środowisk 
katolickich, głównie w średnim wieku i star-
szych. Niektóre pomysły były lepsze (jak np. 
uśmiechnięte buzie z napisem „Wybieram 
życie”), inne znacznie gorsze, jak rewanżowe, 
równie drastyczne obrazki na banerach. 

Było trochę politycznych okrzyków, w sty-
lu „tylko idiota, głosuje na Palikota” oraz ok. 
3-4 szczególnie zacietrzewionych staruszków, 
wygrażających lewicowym działaczkom i wy-
krzykujących straszne brednie, co natychmiast 

z lubością wychwytywały kamery, budując 
zafałszowany przekaz. Dzieci czy rodziny po 
stronie protestujących w ogóle mediów nie in-
teresowały.

Puentą w zupełnie odmiennym stylu było 
na koniec wyważone wystąpienie Andrzeja 
Gruzy, dyrektora szpitala w Wołominie. Z du-
żym spokojem ominął rafy podchwytliwych 
pytań dziennikarzy, wymijająco deklarując, że 
placówka w Wołominie zawsze będzie nama-
wiała kobietą tę do kontynuowania ciąży, ale 
jeżeli życie matki byłoby zagrożone, to będzie 
ratować matkę.

Generalnie granice demokratycznych 
protestów nie zostały przekroczone, czego 
najlepszym dowodem spokój wołomińskich 
policjantów, z dystansu przyglądających się 
gromadzie przekrzykujących się ludzi. Wy-
glądający licznie z okien pacjenci mieli trochę 
rozrywki w trakcie zapewne nudnego dnia w 
szpitalu. Sęk w tym, że poniekąd była to szopka 
ich kosztem.

Tomasz Sobiech

Medialna szopka pod szpitalem
(dokończenie ze str. 1)

Do wprowadzenia nowych umów Przed-
siębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Ząb-
kach Sp. z o.o. przygotowywało się starannie od 
dłuższego czasu. Nowa umowa bardziej przej-
rzyście i kompletnie przedstawia informacje o 
prawach i obowiązkach obu stron. Porządkuje 
informację o prawnych aspektach świadczenia 
usług. Od początku brano pod uwagę sugestie 
i uwagi mieszkańców Ząbek dotyczące rozli-
czeń. Dlatego właśnie skrócono okres rozli-
czeniowy do dwóch miesięcy oraz doprecy-
zowano termin odczytu wodomierza, gdy jest 
on podstawą rozliczeń. - W skali roku koszt w 
ogóle się nie zmienia. Nie ma żadnych dodatko-
wych opłat. Poprzednio roczny koszt opłaty abo-
namentowej za odczyt i za rozliczenie dzielony 
był na cztery okresy płatności, teraz rozłożony 
jest na sześć - wyjaśnia prezes PGK Romualda 
Lizak. - System opłaty abonamentowej jest ko-
rzystny dla płynności budżetów naszych klien-
tów. Powoduje zmniejszenie kwot na fakturach 
przy zachowaniu tych samych kosztów w ciągu 
roku. Wyznaczone zostały nowe trasy odczytów 
wodomierzy i ustalono terminy tak, by były w 
pełni przewidywalne. To wszystko jest możliwe 
ze względu na pełne wdrożenie przez PGK sys-
temu zdalnych odczytów wodomierzy głównych. 
Korzystamy z dobrego systemu, sprawdzonego  
na polskim rynku - zapewnia Romualda Lizak. 
- Wymiana umów w całym mieście jest rozle-
głym i wielowymiarowym procesem. Rozpoczę-
liśmy go od aktualizacji bazy danych klientów, 
informując przy tej okazji o zasadach ochrony 
danych osobowych. Zaczęliśmy od rozprowa-
dzenia ankiet. Niestety odzew był niewielki - 
mówi szefowa PGK. –Toteż w drugim etapie 
przedstawiciel PGK osobiście odwiedził wszyst-
kich klientów, choć nie zawsze mógł ich zastać.

 Przystępując do etapu zasadniczego, pole-
gającego na przekazaniu nowych umów, PGK 
przeprowadził akcję informacyjną. Rozpro-

wadzone zostały ulotki informujące o celach i 
przebiegu nadchodzących zmian. Informacja 
została też umieszczona w maju w ząbkowskiej 
gazetce samorządowej „Co słychać?”. Dzięki 
wielkiemu zaangażowaniu pracowników PGK, 
w krótkim czasie możliwe było przygotowanie 
i dostarczenie do wszystkich  klientów nowych 
wzorów umów. Do drzwi mieszkańców Ząbek 
trafiły dwa egzemplarze umowy, w tym jeden 
z załącznikami stanowiącymi jej integralną 
część. Po zapoznaniu się z jej treścią pozosta-
je jedynie uzupełnić brakujące dane, podpisać 
obydwie umowy i zanieść do Biura Obsłu-
gi Klienta PGK przy ul. Piłsudskiego 2, bądź 
przesłać pocztą. PGK podpisze obydwa egzem-
plarze i jeden zwróci odbiorcy usługi.

Odzew tym razem jest bardzo duży. Co-
dziennie do Spółki zwracanych jest od 100 
do 200 podpisanych umów. Za tę współpracę 
prezes Lizak składa wszystkim klientom PGK 
serdeczne podziękowania. A co z jakością do-
starczonej wody miejskiej? 

- Woda spełnia ustawowe wymogi dla 
wody pitnej - stwierdza pani prezes. - Jest 
ona badana w odpowiedniej liczbie punktów 
na sieci, zgodnie z rocznym planem badań 
zatwierdzanym przez Sanepid. Robimy za-
równo własne badania okresowe wody, jak i 
poddawani jesteśmy systematycznym bada-
niom kontrolnym wykonywanym przez Sane-
pid, w ramach jego uprawnień ustawowych. 

Sylwia Kowalska

Nowe umowy na dostawę 
wody w Ząbkach

Już jakiś czas temu Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Ząbkach Sp. z o.o. zapowia-
dało zmiany w zakresie usług zbiorowego dostarczania wody. 1 lipca w życie weszła nowa umo-
wa, zastępująca tą poprzednią. Jakie korzyści dla mieszkańców Ząbek wypłyną z tejże zmiany? 

Burmistrz Wołomina Ryszard Madziar po podpisaniu umowy z wykonawcą
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Nie ulega wątpliwości, iż re-
alizacja tak kompleksowej in-
westycji, a pragnę wyjaśnić, że 
mówimy o budowie obiektu 
o powierzchni całkowitej ok. 
24 000 m2, dla ok. 300 pacjen-
tów, z pełną infrastrukturą to-
warzyszącą, gotową zapewnić 
najwyższe standardy, wymaga 
finansowania ze strony Woje-
wództwa Mazowieckiego jako 
jedynego wspólnika Spółki. 
Zakładane pierwotnie finan-
sowanie z budżetu Wojewódz-
twa, w związku z utrzymującą 
się niekorzystną sytuacją od 
2009 r., czyli od pierwszego 
roku kryzysu, w którym na-
stąpił wyraźny spadek docho-
dów własnych samorządów 
z podatku PIT i CIT, zmusiło 
Zarząd Spółki, jak i Woje-
wództwo, do poszukiwania 
innych źródeł finansowania. 
Prowadzone były rozmowy z 
potencjalnymi inwestorami, 
partnerami prywatnymi oraz 
bankami w celu sfinansowania 
założenia. Inwestycja ta została 
także zgłoszona i umieszczona 
na liście projektów infrastruk-
turalnych partnerstwa publicz-
no-prywatnego na platformie 
prowadzonej przez Minister-
stwo Gospodarki w celu za-
interesowania potencjalnych 
inwestorów. Z uwagi na fakt, 
iż zainteresowanie inwesto-
rów w ramach partnerstwa 

publiczno-prywatnego było 
małe (głównie ze względu na 
specyfikę działalności, jaką jest 
opieka psychiatryczna i jej nie-
doszacowanie w kontraktach z 
płatnikiem) – ostatecznie in-
westycja została umieszczona 
w Wieloletniej Prognozie Fi-
nansowej Województwa Ma-
zowieckiego. Przyjęty model 
finansowania zakłada, że 
inwestycja finansowana bę-
dzie ze środków pozyskanych 
przez Spółkę z emisji obli-
gacji, z jednoczesnym zobo-
wiązaniem się Województwa 
Mazowieckiego do podwyż-
szenia kapitału zakładowego 
tytułem wsparcia finansowego 
realizacji przedsięwzięcia. W 
sytuacji, gdy Spółka nie zgro-
madzi odpowiednich środ-
ków na obsługę zobowiązań 
z obligacji. Ostateczne kwoty 

podwyższenia kapitału zakła-
dowego będą wynikały z kwot 
przypadających do zapłaty, z 
tytułu obsługi zobowiązań z 
obligacji i uzależnione będą od 
ostatecznej wartości przedsię-
wzięcia, jak i możliwości pozy-
skania przez Spółkę środków 
z innych źródeł, np. z dotacji, 
środków unijnych, czy też 
sprzedaży nieruchomości. Sto-
sowną uchwałę w tym zakresie 
Sejmik Województwa Ma-

zowieckiego podjął 19 maja 
2014 r., co pozwala Spółce na 
zaciągnięcie zobowiązania i 
realizację inwestycji. 

Jak ocenia Pan starania władz 
Województwa Mazowieckie-
go w kwestii realizacji pro-
jektu?
Pragnę przypomnieć, że w 
roku 2007 zlecono wykonanie 
dokumentacji projektowej dla 
budowy nowego Szpitala. Rok 
później udzielono pozwolenia 
na budowę, w roku 2009 po-
wołana została Spółka celowa 
dla realizacji przedsięwzięcia. 
Pomimo niekorzystnej sytu-
acji finansowej Województwa 
Mazowieckiego, utrzymującej 
się od roku 2009, w którym 
nastąpił wyraźny spadek do-
chodów własnych samorzą-
dów z podatku PIT i CIT, przy 

jednoczesnym dysfunkcjonal-
nym dla Mazowsza sposobie 
naliczania wpłat (tzw. ,,janosi-
kowe”) na subwencję regional-
ną, nigdy intencją władz Woje-
wództwa nie było odstąpienie 
czy rezygnacja z realizacji bu-
dowy Szpitala. Należy jednak 
pamiętać o skali przedsięwzię-
cia, długim okresie finansowa-
nia, stąd przedłużające się w 
czasie poszukiwanie optymal-
nych rozwiązań finansowania.

Czy fakt rozpoczęcia wycin-
ki drzew na terenie Szpitala 
Drewnica daje nadzieję na to, 
że budowa niebawem ruszy?
Tak, działania te miały na celu 
rozpoczęcie inwestycji. Za-
rząd Spółki w grudniu 2013 r. 
ogłosił postępowanie prze-
targowe na wycinkę drzew i 
uporządkowanie terenu bu-
dowy z uwagi na rozpoczy-
nający się 1 marca i trwający 
do października okres lęgowy 
ptaków. Tak, aby uniknąć sytu-
acji zablokowania prac w w/w 
okresie.

Do tej pory w lokalnych me-
diach oraz w internecie poja-
wiło się wiele wypowiedzi na 
temat budowy szpitala, ale  w 
większości niewiarygodnych. 
Co możemy uznać za stupro-
centową prawdę?
Tak jak już wcześniej wspo-
mniałem, Sejmik Wojewódz-
twa Mazowieckiego 19 maja 
br. podjął uchwałę w sprawie 
wnoszenia wkładów pienięż-
nych przez Województwo 
Mazowieckie do spółki ,,Ma-
zowiecki Szpital Wojewódzki 
Drewnica” Sp. z o.o. z prze-
znaczeniem na podwyższenie 
kapitału zakładowego, co po-
zwala Spółce na zaciągnięcie 
zobowiązania i sfinansowanie 
budowy. Po tej decyzji,  30 
czerwca br. Zarząd Spółki pod-
pisał Umowę o obsługę i gwa-
rantowanie emisji obligacji z 
Bankiem Polska Kasa Opieki 
S.A. Wcześniej, 4 czerwca br. 
Zarząd Spółki zawarł umowę 
z wyłonionym na początku 
roku w drodze postępowania 
przetargowego Inwestorem 
Zastępczym – firmą Ove Arup 
& Partners International Li-

Co z nową „Drewnicą”?
(dokończenie ze str. 1)

mited. W tej chwili przygoto-
wujemy dokumentację w celu 
wyboru Generalnego Wyko-
nawcy z planowanym termi-
nem ogłoszenia postępowania 
przetargowego na przełomie 
lipca i sierpnia br. 

Radni Ząbek postanowili po-
móc w realizacji inwestycji 
uchwalając nowy plan. Czy 
w rzeczywistości ten fakt jest 
korzystny dla Państwa?
Uchwalenie nowego planu za-
gospodarowania przestrzen-
nego Miasta Ząbki w części 
dotyczącej zmiany funkcji nie-
ruchomości (z ,,ochrony zdro-
wia” na ,,zabudowę mieszka-
niową”) będących własnością 
Województwa Mazowieckiego 
jest jak najbardziej korzyst-
ne. Zgodnie z przyjętym mo-
delem finansowania Spółka 
zagwarantowała sobie prawo 
do wcześniejszego, bezkosz-
towego wykupu wyemito-
wanych obligacji, co w przy-
padku zgromadzenia przez 
Spółkę środków finansowych 
na wcześniejszy ich wykup 
pozwoli na zmniejszenie kosz-
tów finansowych zaciąganego 
zobowiązania. Zmiana prze-
znaczenia tych gruntów na 

funkcję mieszkaniową pozwoli 
na zwiększenie ich wartości. 
Długa dyskusja na ten temat 
miała miejsce podczas sesji 
Rady Miasta Ząbki w kwietniu 
2011 r., w której brałem udział 
osobiście, podczas uchwala-
nia Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Ząb-
ki. Wówczas Rada uchwaliła 
Studium. Deklaracje radnych 
miasta Ząbki i burmistrza w 
sprawie uchwalenia MPZP 
świadczą więc o zrozumieniu 
problemu oraz woli współ-
pracy w realizacji tak istotnej 
społecznie dla tego regionu 
inwestycji.

Jaka jest, według Pana, real-
na data oddania szpitala do 
użytku?
Planowany termin realiza-
cji inwestycji to 36 miesięcy 
od dnia podpisania umowy 
z Generalnym Wykonawcą. 
Zakładając skuteczne rozstrzy-
gnięcie przetargu, brak odwo-
łań itd. realny termin oddania 
budynku szpitala do użytko-
wania może nastąpić w III-IV 
kwartale 2017 r. 

Rozmawiała 
Sylwia Kowalska

Roman Jędrzejczak

Część drzew na terenie Drewnicy już wykarczowano
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Walki wojny polsko-bolszewickiej toczyły się 
(jak powszechnie wszak wiadomo) głównie na 
Kresach Wschodnich, z dala od historycznej sto-
licy: Krakowa. Mimo to poważnie zagroziły kró-
lewskiej siedzibie, Wawelowi; nie bezpośrednio 
wprawdzie, za to dotkliwie.

W czasie największego nasilenia walk – i 
spowodowanego nimi zwiększenia wydatków na 
zakup broni oraz sprzętu wojskowego – rząd sta-
nął wobec konieczności dokonania maksymal-
nych cięć budżetowych. Zobligowane do szukania 
oszczędności Ministerstwo Robót Publicznych 
zarządziło wtedy wstrzymanie dotacji dla Kie-
rownictwa Odnowienia Wawelu, koordynującego 
prace konserwatorskie, prowadzone na zamku - 
symbolu polskiej państwowości.

Decyzja ta spowodowała nie lada problem: 
szeroko zakrojonego programu działań, mających 
usunąć skutki dewastacji, dokonanych na Wawelu 
przez austriackich zaborców (którzy utrzymywali 
tam m.in. koszary wojskowe), nie dało się po pro-
stu zatrzymać, gdyż groziło to zaprzepaszczeniem 
już osiągniętych, dzięki wysiłkom, trwającym od 
1905 r., efektów. Szef Kierownictwa, wybitny kon-
serwator prof. Adolf Szyszko-Bohusz, wpadł na 
pomysł zbawienny i genialny w swej prostocie. O 
pomoc poprosił rodaków.

W jednej z pierwszych odezw napisał: „Roboty 
na Wawelu nie należą rzeczywiście do konieczności 
państwowej. Wobec innych pilniejszych prac są one 
luksusem – nie trzeba jednak zapominać, że istnieją 
takie roboty, których wykonania domaga się od nas 
honor Polski. Prace, które bez przerwy trwały pod 
rządem zaborczym i w najgorszych chwilach wojny 
światowej, w wolnej Polsce przerwane być nie mogą, 
a postarać się o to powinno samo społeczeństwo”.

Pomysł okazał się trafny: wezwani przez 
Szyszkę-Bohusza rodacy masowo jęli wykupy-
wać specjalne cegiełki, których cenę zrównano 
z kosztem dniówki fachowców, zaangażowa-
nych na Wawelu. Początkowo było to 30 tys. 
marek polskich, potem, w miarę, jak postępo-
wała inflacja, 100 tysięcy, pół miliona i nawet 90 
milionów; po reformie walutowej zaś zrazu 50, 
następnie 200 złotych. Skala ofiarności przero-
sła oczekiwania: w pierwszym, najtrudniejszym 
roku, czyli 1921, na konto KOW napłynęło 
1661 wpłat, w 1922 – 2498. Ogółem, licząc do 
wykupienia ostatniej cegiełki, darczyńcy ufun-
dowali 6330 dniówek. Wawel był uratowany!

Za pieniądze te w całości zrealizowano pro-
gram rewaloryzacji kamieniarskiej i murarskiej 
fasady wschodniej zamku wraz z Kurzą Stopką, 
Pawilonem Gotyckim i Basztą Senatorską, udo-
stępniono wykopaliska romańskie, uporządko-
wano północne stoki wzgórza, a do tego rozpo-
częto restaurację wnętrz.

Akcja miała charakter honorowy – jedyną 
formą podziękowania, wymyśloną przez pomy-
słodawcę, było poświęcenie muru oporowego, 
zabezpieczającego wzgórze od strony ul. Ka-
noniczej, na upamiętnienie uczestników akcji: 
planowano umieścić w jego ceglanym licu nie-
dużych tabliczek z piaskowca szydłowieckiego 
z wykutymi inskrypcjami, jakie sami wpisywali 
na przekazach. Projektu jednak nie dopro-
wadzono do końca: na przeszkodzie stanęły 
względy natury zarówno finansowej (koszty 
surowca i jego obróbki) jak technicznej (brak 
miejsca). Ostatecznie więc na murze, nazwa-
nym cegiełkowym, znalazło się 735 kamien-
nych bloczków.

Jest wśród nich dowód rembertowskiej 
ofiarności – już w pierwszym roku groma-
dzenia funduszów jedną cegiełkę ufundowali 
słuchacze Okręgowej Szkoły Podoficerów nr 
1. Datek to może symboliczny, ale warto mieć 
świadomość, mijając usiany białymi tabliczka-
mi mur, wznoszący się wzdłuż traktu, prowa-
dzącego do Bramy Herbowej, że w świetności 
Wawelu jakiś wkład rembertowski jest…

Waldemar Bałda
Fot. autor

W piątek, 4 lipca 2014 r. w 
rezydencji ambasadora USA 
w Polsce Stephena Mulla od-
była się wspaniała i doniosła 
uroczystość. Amerykanie  ob-
chodzili swoje   Święto Naro-
dowe . To właśnie 4 lipca 1776 
r. podpisana została Deklara-
cja Niepodległości. Dzień ten 
uważa się za datę powstania 
Stanów Zjednoczonych. 

W uroczystości udział 
wzięli m.in.: prezydent RP 
Bronisław Komorowski, szef 
BBN gen. Stanisław Koziej, 
byli premierzy RP, posłowie i 
senatorowie RP, ambasadorzy 
i attache akredytowani w Pol-
sce, znane osoby z kręgów po-
lityki, wojska, kultury, gospo-
darki i mediów. Ambasador 
USA Stephen Mull w swoim 
przemówieniu powiedział 
m.in., że Polska jest jednym z 
najlepszym sojuszników Sta-
nów Zjednoczonych na świe-
cie. Wręczył także KOR-owi 
Nagrodę Wolności im. Jana 
Karskiego. Z kolei prezydent 
RP Bronisław Komorowski 
nawiązał do niedawnej wizy-
ty w Polsce Prezydenta USA, 
Baracka Obamy, dziękując 
jeszcze raz za nią. Przyjmując 
z zadowoleniem fakt przy-
znania nagrody Wolności 
KOR-owi, podkreślił, że orga-
nizacja ta była kamieniem mi-
lowym na drodze do polskiej 
wolności i do  wolnej Europy. 

Uroczystości zakończył 
wspaniały pokaz sztucznych 
ogni.

Rembertów dla Wawelu
Narodowe święto USA

Andrzej Lek z rezydencji ambasadora USA w Polsce Stephena  Mulla z uroczystości Święta Narodo-
wego Stanów Zjednoczonych.

Reprezentacja korpusu amerykańskich U.S  Marines podczas 
uroczystości z okazji Święta Niepodległości w rezydencji ambasa-
dora USA w Polsce

Ambasador USA w Polsce  Stephen D. Mull z małżonką i z-ca 
ambasadora USA  Douglas C. Greene w rezydencji ambasadora

Pisarz Janusz Głowacki i autor fotoreportażu Andrzej Lek pod-
czas uroczystości z okazji Dnia Niepodległości USA
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Głosowanie nad absoluto-
rium tradycyjnie poprzedziła 
uchwała zatwierdzająca spra-
wozdanie finansowe z ubie-
głego roku wraz ze sprawoz-
daniem z wykonania budżetu. 
Zanim jednak radni zostali 
poproszeni o podniesienie 
ręki, skarbnik miasta Grażyna 
Mościska dość szczegółowo 
zaprezentowała, jak kształto-
wały się dochody i wydatki 

Kobyłki w 2013 roku. Pod-
sumowując najważniejsze 
liczby, warto wspomnieć, że 
do budżetu Kobyłki w ubie-
głym roku wpłynęło 58  128 
424,41 zł, co stanowiło 97,4% 
pierwotnego planu. W ogrom-
nej większości były to dochody 
bieżące, które wyniosły prawie 
54 mln zł. Dochody majątko-
we wyniosły zaś nieco ponad 
4 mln  zł. Wydatki miasta zo-
stały wykonane w 95,26% w 
stosunku do planu i opiewały 
na kwotę 58  065 304,79zł, z 
czego wydatki bieżące wy-
niosły ponad 47,5 mln zł, a 
majątkowe prawie 10,5 mln 
zł. Oznacza to, że Kobyłka nie 
wydała w ubiegłym roku wię-

cej, niż otrzymała wpływów 
do budżetu, a co za tym idzie 
zakończyła rok z nadwyżką w 
kwocie 63 119,62 zł, w stosun-
ku do planowanego deficytu, 
przekraczającego 1,2 mln zł. 
Zadłużenie miasta Kobyłka na 
koniec ubiegłego roku wynosi-
ło 33 793 513,81 zł, z czego po-
życzki i kredyty zaciągnięte na 
budowę kanalizacji sanitarnej 
w przy udziale Funduszu Spój-

ności stanowiły zdecydowaną 
większość długu i opiewały na 
kwotę 30 069 795,09zł. Wskaź-
nik zadłużenia gminy, który 
zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych nie może prze-
kroczyć 60%, w przypadku 
Kobyłki wyniósł 58,14%, a 
wyłączając zadłużenie powsta-
łe w wyniku budowy kanali-
zacji, jedynie 6,41%. Należy 
w tym miejscu zaznaczyć, że 
Kobyłka nie otrzymała jeszcze 
końcowej płatności z Unii Eu-
ropejskiej, która ma zrefundo-
wać poniesione na inwestycje 
wydatki. Po otrzymaniu tych 
środków, miasto niezwłocznie 
spłaci pożyczkę zaciągniętą na 
ten cel. 

Zarówno sprawozda-
nie z wykonania budżetu za 
2013 r., jak i uchwała w spra-
wie udzielenia burmistrzowi 
Roguskiemu absolutorium, 
zostały pozytywnie zaopinio-
wane nie tylko przez Regio-
nalną Izbę Obrachunkową, 
ale także poszczególne komi-
sje. Radni bez żadnej dysku-
sji, jednogłośnie przyjęli obie 
uchwały. 

- Jestem wzruszony, po-
nieważ głosowanie nad ab-
solutorium to bardzo ważny 
moment w naszej pracy. Za-
nim jednak złożę podziękowa-
nia, pragnę zapewnić, że nie 
zasypiamy gruszek w popiele, 
a wręcz przeciwnie. Taka de-
cyzja rady jest dla mnie moty-
wacją i mobilizacją do jeszcze 
większej pracy na rzecz mia-
sta – powiedział tuż po gło-
sowaniu burmistrz Robert 
Roguski, a także podziękował 
radnym za zaufanie, a swoim 
współpracownikom za trud 
włożony w ten sukces. 

Anna Sajnog

Sport to dobra inwestycja Absolutorium bez wątpliwości
Kickboxerzy i siłacze kolekcjonują medale, piłkarze będą musieli się odbudować, a do miasta wraca 
siatkówka – o aktualnej sytuacji sportu w Kobyłce rozmawiamy z Arturem Rolą, prezesem klubu MKS 
Wicher.

Podczas sesji Rady Miasta Kobyłka burmistrz Robert Roguski otrzymał absolutorium za wy-
konanie budżetu w 2013 r. Radni nie mieli wątpliwości, co do tej decyzji i cała piętnastka 
obecna na sali zagłosowała zgodnie, dając tym samym burmistrzowi  zielone światło do dal-
szego działania. Moja Gazeta Regionalna: To 

był bardzo udany sezon dla 
kickboxerów i zawodników 
uprawiających w Kobyłce trój-
bój siłowy. Jest się chyba czym 
pochwalić?
Artur Rola: Praca naszych tre-
nerów znów przyniosła świetne 
efekty. Kickboxerzy przywieźli 
worek medali z imprez mi-
strzowskich. Mamy Kamila 
Rutę, który jest mistrzem świata 
i mistrzem Polski, mistrzynię 
Polski Martynę Dzięciołowską 
i wicemistrza Rafała Sitka. Pod 
okiem trenera Grzegorza Engela 
trenuje łącznie ok. 30 zawodni-
czek i zawodników – od dzieci 
po seniorów, więc możemy tu 
optymistycznie spoglądać w 
przyszłość.
Tradycji stało się też zadość 
w trójboju siłowym. Wycho-
wankowie legendarnego już 
trenera Stanisława Bielewicza z 
mistrzostw Polski do lat 16 i 18 
przywieźli łącznie 10 medali z 
poszczególnych konkurencji. 

Mniej powodów do dumy 
mają za to piłkarze…
Faktycznie, nasza drużyna se-
niorów w minionym sezonie za-
notował spadek o jeden szczebel 
– z ligi okręgowej do A-klasy, ale 
jak najbardziej doceniamy ich 
trud i zaangażowanie. Wicher 
nie jest w stanie opłacać swoich 
graczy za występy, więc jeśli tyl-
ko ktoś pokaże się w Kobyłce z 
dobrej strony natychmiast jest 
przyciągany przez zamożniejsze 
kluby. Nie narzekamy jednak i w 
nowym sezonie znów będziemy 
bić się o awans.
Z dumą możemy za to poinfor-
mować o rozwoju grup dziecię-
cych i młodzieżowych – w tej 
chwili trenuje u nas już ok. 200 
chłopców w 9 rocznikach. Gwa-
rantem rozwoju i merytorycz-
nego poziomu – oprócz naszych 
wykwalifikowanych trenerów 
- jest tutaj także osoba dyrektora 
Ośrodka Sportu i Rekreacji, Pio-

tra Strejlaua. Robimy wszystko, 
aby sprostać oczekiwaniom za-
wodników i wysokim wymaga-
niom rodziców.

Jak wygląda aktywność klubu 
w okresie wakacyjnym?
Piłkarskie rozgrywki będą mia-
ły przerwę do sierpnia, a teraz 
mamy czas kompletowania 
drużyny i wyjazdów. Na obozy 
w różne miejsca Polski pojedzie 
ok. 100 trenujących u nas dzieci. 
Szykujemy się też do kolejnych 
działań – we wrześniu ruszą na-
bory do poszczególnych sekcji. 
Kickboxerzy z kolei przygoto-
wują się do mistrzostw świata.
Jednym z planowanych wyda-
rzeń będzie 3. Memoriał An-
drzeja Wiśniewskiego, byłego 
prezesa Wichru, zmarłego w 
2012 roku. Tą piłkarską impre-
zą chcielibyśmy połączyć po-
kolenia lubiące sport, od dzieci 
do seniorów, a także pomóc w 
integracji mieszkańców. Do-
kładny termin jeszcze nie jest 
znany, prawdopodobnie będzie 
to przełom września i paździer-
nika.

Mieszkańcy Kobyłki będą też 
mogli od jesieni chodzić na 
mecze siatkówki.
Rzeczywiście, choć to była nie-
co skomplikowana operacja, 
możliwa dzięki współpracy z 
warszawskim klubem MOS 
Wola. Będzie to nie tylko szansa 
dla chłopców z rocznika 1997, 

aby kontynuować pracę pod 
okiem trenera Łukasza Motyki. 
Jako MOS II Wicher Kobyłka 
klub będzie także występował 
w regularnych rozgrywkach 3 
ligi seniorów. Mecze w naszym 
mieście rozgrywane będą w hali 
ZSPnr2 przy ul. Orzeszkowej.
Widzę olbrzymie zaangażo-
wanie rodziców w ten projekt, 
zaczynają się pojawiać sponso-
rzy, więc nie poprzestaniemy 
tylko na tym i będziemy także 
w siatkówce budować szkolenie 
również w innych grupach wie-
kowych.

Każde wsparcie jest bezcenne. 
Czego Pana zdaniem potrze-
ba, aby w takim mieście z po-
wodzeniem realizować misję 
klubu sportowego?
Na sukces składa się skuteczne 
działanie przynajmniej kilku 
elementów – zawodników, tre-
nerów, działaczy, sponsorów, 
kibiców i mediów. Każdy musi 
dać coś od siebie i z pewnością, 
nie tylko w Wichrze, ale i in-
nych klubach naszego regionu, 
tak właśnie się dzieje. Nie brak 
społeczników, zaangażowanych 
firm i sukcesów sportowych.
Moim zdaniem jednak władze 
samorządowe powiatu woło-
mińskiego mogłyby mocniej 
wykorzystać fakt dużej popu-
larności sportu na tym terenie. 
Spójrzmy, ile dobrego dla miasta 
Ząbki zrobiły piłkarskie sukcesy 
tamtejszego Dolcanu, dla Zie-
lonki unihokeiści, a w Kobyłce 
wyniki kickboxerów i siłaczy. 
Przecież są to inwestycje, które 
zwracają się na kilka sposobów 
– od zdrowia mieszkańców, po 
efekty wizerunkowe. Dlatego w 
ślad za tym powinna pójść kon-
sekwentna polityka wsparcia i 
nie chodzi to tylko o nasz klub, 
tylko całe, zasługujące na doce-
nienie, środowisko sportowe w  
powiecie wołomińskim.

TS

Artur Rola 

Burmistrz Robert Roguski dziękuje radnym za okazane zaufanie
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Restauracja zapewnia:
•	potrawy tradycyjnej kuchni polskiej oraz wybrane potrawy kuchni 

europejskiej;
•	konkurencyjne ceny (możliwość płatności kartą)
•	profesjonalną i miłą obsługę;
•	dobre warunki lokalizacyjne;
•	bardzo wysoki standard lokalu.

Czynne codziennie od godz. 12.00 do 21.00*, w sobotę: od 12.00 do 24.00*,
w niedzielę: od 11.00 do 22.00

* do ostatniego gościa

Restauracja 
Akademia Obrony Narodowej 
al. gen Chruściela 103, 00-910 Warszawa
tel. 22 6 813 378, 660 541-635; 661-975-440 
e-mail: restauracja@aon.edu.pl 

Zapraszamy do Restauracji AON
Restauracja – Kasyno Akademickie oferuje szeroki wachlarz usług 
gastronomicznych:
•	 obsługa wycieczek, konferencji, zjazdów, szkoleń, odpraw;
•	 organizacja bankietów, zabaw, uroczystości rodzinnych (urodziny, imieniny, 

wesela, komunie, studniówki;
•	 zabawy sylwestrowe i karnawałowe;
•	dancingi przy muzyce na żywo.
Restauracja posiada  2 duże sale balowe oraz 2 mniejsze (10-20 osób), idealne na 
kameralne spotkania.
Dysponujemy również miejscami noclegowymi. Tel. (22) 681 40 52, 681 43 48 
(recepcja)

„Sto lat ...” dla Koła Gospodyń Wiejskich Sasal poprowadzi Dolcan
W sobotni wieczór  5 lipca  2014 roku, z budynku remizy strażackiej rozlegało się gromkie „Sto lat....”, a to wszystko dzięki 

wspaniałemu wydarzeniu, jakim był jubileusz 5–lecia reaktywowanego Koła Gospodyń Wiejskich w Równem. Uroczystość ta 
zgromadziła prawie wszystkie członkinie KGW, które przybyły na swoje święto z mężami i całymi  rodzinami. Przybyło także 
liczne grono zacnych i życzliwych gospodyniom, które znane są ze swoich zdolności kulinarnych, artystycznych i organizator-
skich, wspaniałych gości.

W ten wyjątkowy dzień zaszczycił nas swoją obecnością: 
proboszcz Parafii Św. Trójcy w Sulejów ks. prałat Józef Rut-
kowski, proboszcz Parafii WNMP w Strachówce ks. Mieczy-
sław Jerzak, prezes Zarządu Regionalnego Związku Rolników 
i Kółek Rolniczych w Ostrołęce - Barbara Gałązka, wójt Stra-
chówki – Piotr Orzechowski, prezes Zarządu LGD Równiny 
Wołomińskiej w Tłuszczu – Rafał Rozpara, reprezentantki Koła 
Gospodyń Wiejskich z Miąsego oraz Koła Gospodyń Wiejskich 
ze Strachówki, prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Strachówki 
– Krystyna Ołdak, prezes OSP w Strachówce – dh. Jacek Wi-
śniewski, prezes OSP Borucza – dh. Mieczysław Sasin, Rena-
ta Bieniek – autorka i laureatka I miejsca w konkursie „LOGO 

KGW Równe – „Równe babeczki”, przedstawicielka prasy lo-
kalnej „Moja Gazeta Regionalna” – Jadwiga Powała, państwo 
Hanna i Adam Wronka z miejscowości Lipiny Nowe gm. Woło-
min – wykonawcy LOGO KGW Równe, przedstawiciele Rady 
Sołeckiej Wsi Równe, druhny i druhowie, członkowie MDP i 
OSP Równe. Na uroczystość przybyły także jubilatki i wcze-
śniejsze członkinie KGW Równe wraz z mężami i osobami to-
warzyszącymi. 

Przez okres 5 lat po swojej reaktywacji mają na koncie już 
wiele sukcesów m. in.: I miejsce w Konkursie ,,Najaktywniej-
sze sołectwo na Mazowszu” w kategorii projektów miękkich (w 
nagrodę otrzymaliśmy sprzęt nagłaśniający za kwotę 4 000.00 
zł), I miejsce pani Marianny Kosińskiej w konkursie kulinar-
nym za „Pierożki z kaszy i kurek” (nagrodę rzeczową – robot 
wieloczynnościowy), III miejsce w konkursie „Najaktywniejsza 
liderka obszarów wiejskich w Województwie Mazowieckim – 
edycja 2013, którą to nagrodę odebrała prezeska koła Hanna 
Wronka. Z tej okazji w Strażackim Internetowym Klubie pod 
św. Florianem w Równem odbyła się mini – konferencja pt. 
„Aktywne kobiety na obszarach wiejskich” połączona z degu-
stacją potraw regionalnych i domowych pierogów.

Po wysłuchaniu sprawozdania i obejrzeniu prezentacji 
dotyczącej działalności Koła, ksiądz prałat Józef Rutkowski w 
asyście księdza Mieczysława Jerzaka poświęcił namalowany 
misternie haftem krzyżykowym obraz „LOGO KGW Równe”. 

Kołem zarządza Hanna Wronka, na której na ręce posypały 
się piękne bukiety kwiatów, słodkie upominki, listy gratulacyj-
ne i podziękowania. Jubileusz zakończył się zabawą taneczną 
w gronie jubilatek, strażaków i gości zaproszonych, o których 
zadbał D.J. Mirek.

V-ce Przewodnicząca KGW Równe Sylwia Więch

Już 3 sierpnia piłkarze Dolcanu 
Ząbki rozegrają swój pierwszy mecz 
rundy jesiennej sezonu 2014/2015 
I ligi. Na Dolcan Arenie podejmą pił-
karzy Arki Gdynia.

Po spektakularnym sukcesie Dolca-
nu, który zakończył rozgrywki w poprzednim sezonie na zna-
komitym 3. miejscu, ofertę pracy w ekstraklasie otrzymał tre-
ner Robert Podoliński; odszedł do Cracovii zabierając ze sobą 
najbliższych współpracowników oraz najlepszego strzelca I ligi, 
Dariusza Zjawińskiego.

Powrócił do Ząbek trener Marcin Sasal, trener, który stwo-
rzył kilka lat temu drużynę odnoszącą sukcesy na boiskach 
I ligi;  jego asystentem został Andrzej Wyroba. Trenerem bram-
karzy jest Piotr Wojdyga, a masażystą Jarosław Frąckiewicz.

Skład kadry: bramkarze: Maciej Humerski, Mateusz 
Kryczka, Rafał Leszczyński;  obrońcy: Piotr Klepczarek, Rafał 
Zembrowski, Mateusz Cichocki (Legia Warszawa), Mateusz 
Długołęcki, Damian Jakubik, Julien Tandrowski (Pogoń Szcze-
cin); pomocnicy: Adrian Łuszkiewicz, Szymon Matuszek, Kamil 
Mazek, Bartosz Osoliński, Grzegorz Piesio, Tomasz Prejs, Łu-
kasz Sierpina, Damian Świerblewski, Paweł Tarnowski, Bartosz 
Wiśniewski, Rafał Wiśniowski, Rafał Włodarczyk (Hertha BSC 
Berlin); napastnicy: Tomasz Chalas (Kolejarz Struże), Norbert 
Neumann (Pogoń Szczecin). Szeregi Dolcanu zasili również w 
ataku Patryk Mikita (Legia Warszawa). 

Piłkarze przebywali ostatnio na zgrupowaniu w Jarocinie; 
rozegrali tam 9 lipca mecz ze spadkowiczem z ekstraklasy, Za-
głębiem Lubin, wygrywając 4:1.

- Zastanawialiśmy się, komu powierzyć drużynę po odejściu 
Podolińskiego. Postawiliśmy na Marcina Sasala, który jest bogat-
szy o doświadczenia w ekstraklasie - powiedział „Regionalnej” 
prezes klubu Dolcan, Jerzy Szczęsny. - Liczymy, że będzie chciał 
udowodnić, iż jest w czołówce polskich trenerów.    

US

Trener Marcin Sasal
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Według Wikipedii „zawód 
regulowany – to zawód, któ-
rego wykonywanie dozwolo-
ne jest dopiero po uprzednim 
uzyskaniu zezwolenia tylko po 
spełnieniu wymogów określo-
nych przepisami prawnymi (np. 
zdanie egzaminu, ukończenie 
wymaganej praktyki zawodo-
wej, uzyskanie wpisu na listę, 
ukończenie właściwego kształ-
cenia czy szkolenia)”1. W Polsce 
do 2013 roku aż 380 zawodów 
było regulowanych – najwię-
cej we wszystkich krajach UE. 
Rząd Rzeczpospolitej Polskiej 
zaczął prace nad deregulacją 
niektórych zawodów w 2011  r. 
Prace te zostały podzielone na 
4 etapy. Pierwszy etap zakończył 
się 23 sierpnia 2013 r, kiedy tzw. 
pierwsza transza uwolniła 50 
zawodów, w tym zawody praw-
nicze (m.in. adwokatów czy 
radców prawnych). Kolejne 91 
profesji dereguluje druga tran-
sza wprowadzona 9 maja 2014 r. 
Ustawa wejdzie w życie po 60 
dniach od podpisania przez 
Prezydenta RP. Druga transza 
dereguluje m.in. 9 zawodów zw. 
z rynkiem finansowym, doty-
czy to m.in. osób świadczących 
usługowe prowadzenie ksiąg 
rachunkowych, doradców po-
datkowych, czy biegłych rewi-
dentów). 

Jak można przeczytać w 
„Uzasadnieniu” Ministerstwa 
Sprawiedliwości do ustawy 
zmieniającej przepisy regulujące 
I transzę zawodów: „Ogranicze-
nia w dostępie do wykonywania 
określonych zawodów niosą za 
sobą wiele negatywnych skut-
ków gospodarczo-społecznych. 
Wśród najważniejszych wymie-
nia się niższy poziom zatrudnie-
nia w sektorach objętych regula-
cją. Szkodliwym ze społecznego 
punktu widzenia następstwem 
ograniczania dostępu do okre-
ślonych zawodów jest potwier-
dzony empirycznie wyższy 
poziom bezrobocia w grupach 
szczególnie na nie narażonych. 
(…) Niekorzystne zjawiska na 
rynku pracy (bezrobocie, niż-
sze wynagrodzenia) dotyczą 
także przedstawicieli zawodów 
powiązanych z zawodami regu-
lowanymi, a nawet przedstawi-
cieli zawodów nieregulowanych. 
(…) Nadmierne regulowanie 
zawodów niekorzystnie wpływa 
także na rozwój gospodarczy 
państwa, powodując obniżenie 
jego konkurencyjności. (…) 
Szeroki zakres regulacji dostępu 
do określonych zawodów jest 
przyczyną również osłabienia 
konkurencji w regulowanych 
branżach, prowadząc do wzro-

1/ „Zawód regulowany” – Wi-
kipedia, http://pl.wikipedia.
org/wiki/Zaw%C3%B3d_re-
gulowany

doradztwo �nansowe, kredyty, leasingi,
factoring, biznesplany, dotacje unijne,
dotacje z urzędu pracy, szkolenia 
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KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl
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Porady Księgowo-Prawne Kancelaria Podatkowa Skłodowscy 
rzetelnym i wiarygodnym partnerem, 

mimo zmian w prawie deregulujących zawody

stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

stu cen i spadku dostępności 
usług dla najuboższych człon-
ków społeczeństwa.”2

Środowisko prawno - fi-
nansowe jest podzielone. We-
dług opinii Przewodniczącej 
Krajowej Rady Doradców Po-
datkowych prof. Jadwigi Glu-
mińskiej-Pawlic, wygłoszonej 
w wywiadzie Gazety Prawnej 
„Dopuszczenie do zawodu 
osób bez żadnych kwalifikacji 
i wykształcenia doprowadzi do 
dramatycznego spadku jakości 
prowadzonych ksiąg i ewiden-
cji. (…) Doradca podatkowy ma 
kompetencje zawodowe, ponosi 
odpowiedzialność za przygoto-
wywane i prezentowane infor-
macje z zakresu rachunkowo-
ści, gwarantuje wysoką jakość 
pracy, właściwe postępowanie 
w relacjach z jednostkami i in-
stytucjami powiązanymi z nim 
zawodowo oraz w sytuacjach 
sporu i sprzeczności intere-
sów, podlega obowiązkowemu 
ubezpieczeniu i jest zobowią-
zany do zachowania tajemnicy 
zawodowej. To są atuty naszego 
zawodu, o których być może nie 
wiedzą przedsiębiorcy i parla-
mentarzyści.”3

My, jako Kancelaria Podat-
kowa Skłodowscy, chcielibyśmy 
zapewnić naszych Klientów, iż 
dostarczamy im usług na naj-
wyższym poziomie. Wszyscy 
nasi pracownicy księgowi po-
siadają właściwe, kierunkowe 
wykształcenie i stosowne do-
świadczenie. Osoby pracujące  
na samodzielnych stanowi-
skach posiadają państwowe 
certyfikaty.  

2/ Ministerstwo Sprawiedliwo-
ści, „Uzasadnienie” do „Ustawy 
o zmianie ustaw regulujących 
wykonywanie niektórych za-
wodów” (transza I), s 6 - 9
3/Agnieszka Pokojska, Łukasz 
Zalewski „Jak zmienią się 
usługi po deregulacji zawo-
dów” Dziennik Gazeta Praw-
na, Artykuł z dnia: 2014-05-12 

Nasi doradcy podatkowi 
zdali państwowe egzaminy, 
posiadają bogate doświad-
czenie i zostali wpisani na li-
stę doradców podatkowych. 
W szeregach swojej kan-
celarii posiadamy również 
radców prawnych, którzy  
po skończeniu aplikacji radcow-
skiej, złożyli stosowny egzamin 
państwowy, zostali zweryfiko-
wani przez Ministerstwo Spra-
wiedliwości oraz wpisani na listę 
radców prawnych. 

Naszym Klientom za-
pewniamy fachową obsługę. 
Z pełnym zaangażowaniem i 
odpowiedzialnością pracujemy 
na ich rzecz w interdyscypli-
narnych zespołach. Oferujemy 
spektrum działań związanych 
z prawno-finansowo-admini-
stracyjnym funkcjonowaniem 
firmy. Współpracując z nami, 
nasi Klienci mogą spać spokoj-
nie i zajmować się merytoryką 
swoich firm. 

Na dowód naszej rzetelno-
ści, możemy pochwalić się wie-
loma nagrodami i wyróżnienia-
mi. Ostatnie z nich otrzymali-
śmy w czerwcu bieżącego roku. 
Zostaliśmy „Diamentem For-
besa” jako jedno z najszybciej 
zwiększających swoją wartość 
przedsiębiorstw. Znaleźliśmy się 
na 178 miejscu w regionie ma-
zowieckim, co daje 1125 miejsce 
wśród 2089 firm z całej Polski. 
„To kolejne wyróżnienie, które 
otrzymaliśmy w tym miesiącu. 
Jestem dumny z pracy całej na-
szej załogi, bo to ich starania i 
czujne oko zarządu sprawiło, że 
dzisiaj jesteśmy w tym właśnie 
miejscu. Zamierzamy wspinać 
się po tej drabinie dalej i osiągać 
coraz to większe sukcesy.” – sko-
mentował Tadeusz Skłodowski, 
Prezes Kancelarii Podatkowej 
Skłodowscy w krótkim wywia-
dzie.

Także po raz pierwszy zna-
leźliśmy się na 46 miejscu wśród 
68 największych firm według 

liczby doradców podatko-
wych w rankingu Rzeczpo-
spolitej. Jednocześnie zajęliśmy 
26 miejsce wśród tych firm pod 
względem przychodów. Za-
prezentowaliśmy tym samym 
bardzo zrównoważony i sta-
bilny wzrost przychodów rok 
rocznie. Pod tym względem 
zajęliśmy 17 miejsce. Świadczy 
to o tym, że jesteśmy bardzo 
wiarygodnym partnerem dla 
naszych Klientów. 

W rankingu znaleźliśmy 
się wśród tak znamienitych i 
ogromnych firm, jak: EY, PwC, 
Deloitte, KPMG czy MDDP. 
Nasze starania zostały doce-
nione. Również przez Klien-
tów - zaufało nam już ponad 
1000 z nich. Dzięki rankingowi 
mogliśmy się także pochwalić 
dwoma dużymi sprawami wy-
granymi przed Wojewódzkimi 
Sądami Administracyjnymi.

Wszystkich naszych Klien-
tów zapraszamy do zapoznania 
się z naszymi dodatkowymi 
usługami na stronie interneto-
wej www.sklodowscy.pl, a po-
tencjalnych Klientów zaprasza-
my do współpracy.

Źródło:
1. „Zawód regulowany” – Wiki-

pedia, http://pl.wikipedia.org/
wiki/Zaw%C3%B3d_regulo-
wany

2. Ministerstwo Sprawiedliwości, 
„Uzasadnienie” do „Ustawy o 
zmianie ustaw regulujących 
wykonywanie niektórych za-
wodów” (transza I), s 6 - 9

3. Agnieszka Pokojska, Łukasz 
Zalewski „Jak zmienią się 
usługi po deregulacji za-
wodów” Dziennik Gazeta 
Prawna, Artykuł z dnia: 
2014-05-12 

Stan prawny na dzień 01.07.2014

Agnieszka Różalska
Dyrektor Działu Marketingu

Kancelaria 
Podatkowa Skłodowscy 
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Burmistrz Wołomina 
ogłasza Konkurs Ofert 
na wynajęcie n/w lokali użytkowych 
w Wołominie, 
na okres 3 lat:

•	 Lokal użytkowy o pow. 22,80 m², na parterze, stanowiący 2 pomieszczenia, położony 
w Wołominie przy ul. Kościelnej 12. Minimalna stawka czynszu za wynajęcie w/w 
lokalu wynosi 25,00 zł/m² powierzchni lokalu.

•	 Lokal użytkowy o pow. 26,00 m², na parterze, położony w Wołominie przy ul. Ko-
ścielnej 22. Minimalna stawka czynszu za wynajęcie w/w l okalu wynosi 25,00 zł/m² 
powierzchni lokalu.

•	 Lokal użytkowy o pow. 23,94 m2,, na parterze, stanowiący 2 pomieszczenia, położony 
w Wołominie przy ul. 6 Września 9 Minimalna stawka czynszu za wynajęcie w/w lo-
kalu wynosi 13,00 zł/m² powierzchni lokalu.

•	 Lokal użytkowy (nr 2 na parterze) o pow. 41,10 m2,, stanowiący 2 pomieszczenia, po-
łożony w Wołominie przy ul. Wileńskiej 32. Minimalna stawka czynszu za wynajęcie 
w/w lokalu wynosi 25,00 zł/m² powierzchni lokalu.

•	 Lokal użytkowy (nr 3 na parterze) o pow. 33,00 m2,, stanowiący 2 pomieszczenia, po-
łożony w Wołominie przy ul. Wileńskiej 32. Minimalna stawka czynszu za wynajęcie 
w/w lokalu wynosi 25,00 zł/m² powierzchni lokalu.

•	 Lokal użytkowy o pow. 425,03 m2,, na parterze, stanowiący 8 pomieszczeń magazy-
nowych, położony w Wołominie przy ul. Polskiej 13, przeznaczone do wynajęcia 
w całości dla jednego oferenta bądź z możliwością podziału na poszczególne lokale. 
Minimalna stawka czynszu za wynajęcie w/w lokalu wynosi 15,00 zł/m² powierzchni 
lokalu.

1. Osoby zainteresowane wynajęciem przedmiotowych lokali wezmą udział w Konkursie 
ofert.

2. Oferta powinna zawierać:
- oświadczenie oferenta o zapoznaniu się z treścią Regulaminu konkursu (dostęp-

ny jest na  tablicach ogłoszeniowych i stronach internetowych Urzędu Miejskiego 
w Wołominie.

- dane o oferencie: nazwę i siedzibę podmiotu startującego w konkursie lub imię 
i nazwisko w przypadku osób fi zycznych,

- określenie przedmiotu działalności, która ma być prowadzona w lokalu użytkowym,
- proponowany czas trwania umowy,
- odpis dokumentu potwierdzającego rodzaj prowadzonej działalności gospodarczej.

3. Oferty składa się w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
4. Oferty składa się w zamkniętej kopercie z oznaczeniem nazwy konkursu.
5. Oferty składa się w Kancelarii Urzędu Miejskiego ul. Ogrodowa 4, pok 211, II piętro, 

w terminie od 28 lipca 2014 r. do 4 sierpnia 2014 r. w godzinach urzędowania.
6. Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi 5 sierpnia 2014 r. o godz 12 w Urzędzie Miejskim 

pok. 225.
7. Bliższych informacji udziela zarządca budynków – Przedsiębiorstwo Komunalne 

Sp. z o.o. w Wołominie Al. Armii Krajowej 34, tel. 787-75-95.
8. Lokale można obejrzeć codziennie w dni robocze w terminie od 28 sierpnia 2014 r. 

do 4 sierpnia 2014r. do 28 sierpnia 2014 r., po uprzednim uzgodnieniu terminu z Za-
rządcą.

9. Urząd Miejski w Wołominie zastrzega sobie prawo do unieważnienia konkursu ofert 
bez podania przyczyny oraz do przesunięcia terminu składania ofert.

Szanowni Państwo,
Zwracam się do Państwa, lu-
dzi dobrego serca z prośbą o 
przeczytanie mojej historii i 
być może pochyleniem się nad 
moim życiowym problemem.
Nazywam się Barbara Panek i 
mam 59 lat. Cierpię na chorobę 
nowotworową, z którą nieustan-
nie walczę od 1996 r. Przeszłam 
już 14 operacji chirurgicznych, 
w tym 5 bezpośrednio związa-
nych z rakiem.  
Po 2 latach od pierwszej opera-
cji, stwierdzono, że jestem już 
zdrowa. Jak się okazało nie na 
długo…
Badanie potwierdziło zmiany 
nowotworowe. Przez pół roku 
otrzymywałam chemioterapię 
FOLFOX-4, która nie skutko-
wała. Pojawiły się przerzuty do 
jamy otrzewnej. Wznowiono 
ponownie leczenie 5 FU+ leu-
covorin. W międzyczasie przyj-
mowałam chemioterapię w 
tabletkach, której organizm nie 
tolerował. Włączono mnie do 
programu  „leczenie celowane”. 

Przyjęłam 16 kursów cetuksy-
mabu. Po badaniu diagnostycz-
nym wynik był jak wyrok: duży 
guz jajnika i dalsze przerzuty. W 
lutym b. r. wznowiono leczenie 
wg. programu FOLFIRI, które 
również nie dało oczekiwanego 
efektu.
Od dłuższego czasu jestem pa-
cjentką Mazowieckiego Szpitala 
Onkologicznego w Wieliszewie, 
gdzie podczas ostatniej wizyty 
lekarz onkolog uświadomił mi, 
że wyczerpałam już wszystkie 
możliwości leczenia fi nanso-
wane przez NFZ.  Pojawił się 
jednak cień nadziei, na przedłu-
żenie mojego życia. Tą nadzieją 
jest lek o nazwie STIVARGA. 
Wiadomość o takim rozwią-
zaniu dała mi nadzieję, ale też 

szybko uświadomiła, że rozwią-
zanie nie jest w moim zasięgu. 
Miesięczna kuracja Stivargą to 
wydatek ok. 5,5 tys. euro. Jako 
rencistka nie jestem w stanie 
uzbierać tak wysokiej kwoty. 
Z prośbą o pomoc zgłosiłam 
się do Stowarzyszenia Pacjent 
jest Najważniejszy. I dzięki Sto-
warzyszeniu mój apel o pomoc 
przeczytała cała Polska. 
Dzięki Państwa ogromnemu 
wsparciu mogłam rozpocząć 
długo oczekiwane i upragnio-
ne leczenie. 
W obecnej chwili czuję się 
znacznie lepiej i mogę w miarę 
normalnie funkcjonować. Ból 
znacznie ustąpił, wyniki badań 
są pocieszające, a ja nabrałam 
jeszcze większej chęci do wal-
ki o życie. Jednak by leczenie 
odniosło zamierzony skutek 
muszę nadal przyjmować 
STIVARGĘ. Dlatego jeszcze 
raz bardzo proszę Państwa o 
wsparcie. Bez Państwa pomo-
cy sama z chorobą sobie nie 
poradzę.

Apel o pomoc dla Pani Barbary

 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przy-
gotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 687 z późn. 
zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2013 r. poz. 267 z późn. zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Zarządu Powiatu Wołomińskiego, reprezentowanego przez pełnomoc-
nika Pana Wojciecha Okonia, złożony w dniu 04 czerwca 2014 r. postępowania administracyjnego 
w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, polegającej na rozbu-
dowie drogi powiatowej nr 4360W (ul. Piłsudskiego i ul. Radzymińskiej) w Wołominie na 
odcinku od ul. Lwowskiej do ronda w miejscowości Czarna,

na działkach mieszczących się w liniach rozgraniczających teren niezbędny do realizacji drogi 
powiatowej:
ew. nr: 1/5  w obrębie 0014 - 14 Wołomin – miasto
ew. nr: 51/4, 51/1  w obrębie 0013 - 13 Wołomin – miasto
ew. nr: 1, 309 (309/1*, 309/2), 323, 310 (310/1*, 310/2) w obrębie 0006 - 06 Wołomin – miasto
ew. nr: 35/2, 35/1 w obrębie 0005 - 05 Wołomin – miasto
ew. nr: 119, 118 (118/3*, 118/4), 117 (117/3*, 117/4), 116 (116/3*, 116/4), 12 (12/3*, 12/4),  
w obrębie 0004 - 04 Wołomin – miasto
ew. nr: 96, 97 (97/3*, 97/4), 94 (94/4*, 94/5), 91 (91/3*, 91/4), 47/1 (47/3*, 47/4) w obrębie 
0003 - 03 Wołomin – miasto
ew. nr: 272/1, 272/2, 256/5 (256/6*, 256/7) w obrębie Czarna 03 Wołomin – obszar wiejski
ew. nr: 65 (65/1*, 65/2), 64/3 (64/8*, 64/9), 64/5 (64/10*, 64/11) w obrębie Czarna 04 Wołomin 
– obszar wiejski

xxx/x lub xxx – działki przed podziałem lub nie podlegające podziałowi 
(xxx/x*) - działki powstałe w wyniku podziału nieruchomości, leżące w granicach lokalizacji inwestycji 
(xxx/x) – działki powstające w wyniku podziału, leżące poza granicami lokalizacji inwestycji

i na działkach przeznaczonych pod przebudowę istniejącej sieci uzbrojenia, znajdujących się 
poza liniami rozgraniczającymi teren niezbędny do realizacji drogi powiatowej:
ew. nr: 321, 320 w obrębie 0006 - 06 Wołomin – miasto

oraz na działkach położonych poza liniami rozgraniczającymi, na których przewidziano prze-
budowę dróg innej kategorii:
ew. nr 309 (309/1, 309/2), 154  w obrębie 0006 - 06 Wołomin – miasto
ew. nr 50, 1   w obrębie 0005 - 05 Wołomin – miasto
ew. nr 120   w obrębie 0004 - 04 Wołomin – miasto
ew. nr 72, 51, 31, 1   w obrębie 0003 - 03 Wołomin – miasto

(tłustym drukiem – numery działek po podziale przeznaczone pod przebudowę drogi innej ka-
tegorii)

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapoznać 
się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, 
pokój nr 5 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn 9-17, wt 12-16, śr 8-16, czw12-16, pt 8-16
oraz składać uwagi i wnioski dotyczące przedmiotowej sprawy w terminie 14 dni od publikacji 
niniejszego obwieszczenia.

Po wyżej wyznaczonym terminie sprawa zostanie rozpatrzona w oparciu o posiadane materiały.

Darowizny można przekazy-
wać na konto Stowarzyszenia na 
rzecz chorych na nowotwory PA-
CJENT JEST NAJWAŻNIEJSZY
Pl. Żelaznej Bramy 10, 00-136 
Warszawa, Bank BZ WBK nr 
rach, 70 1090 2590 0000 0001 
2324 7034 z dopiskiem: na le-
czenie Barbary Panek
Zbiórka publiczna na podstawie 

decyzji Ministra Administracji 
i Cyfryzacji z dnia 22 kwietnia 
2014 r. nr 255/2014 udziela-
jącej Stowarzyszeniu na rzecz 
chorych na nowotwory Pacjent 
jest Najważniejszy zezwolenia 
na przeprowadzenie w terminie 
od 22.04.2014 r. do 31.12.2014 r. 
zbiórki publicznej na terenie 
Rzeczpospolitej.
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Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNN, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

Docieplania budynków, czysz-
czenie elewacji szybko i solidnie, 

wieloletnie doświadczenie,
fi rma budowlana z Dąbrówki, 
ul. Kościelna 37, tel. 29 757 80 
52, 502 220 117, 502 053 214

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Pomoc komputerowa. Szeroki 
zakres usług. Dojazd do klienta. 

Tanio! Tel. 791 345 388

Parapety zewnętrzne na wymiar. 
Cięcie i gięcie obróbek blacharskich. 

Produkcja nasad kominowych. 
Tel. 502073760

Docieplenia budynków, adaptacja 
poddaszy, malowanie obiektów, 

tel. 500-256-311

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk Ko-
byłka ul. Ketlinga 4 tel. 602 388 709

• Malowanie, gładź, glazura i  tera-
kota, tel. 530-069-187

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• TOM-BUD Tynki Posadzki egregatem 
514632272

• Tynki tradycyjne. Murowanie z 
możliwością obejrzenia wykonanej 
pracy. Tel. 796-024-567

PRACA

USŁUGI

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• USŁUGI TAPICERSKIE SOLIDNIE, 
                tel. 795 457 654
• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 

solidnie. Tel. 502 053 214
• Remonty. Tanio i solidnie. Tel. 784 23 52 38
• Remonty, wykończenia, ekspresowy ter-

min. Tel. 698-653-445
• Naprawa komputerów z dojazdem do 

Klienta. Tel. 502 -372 -348

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Sprzedaż nowych mieszkań w Rem-
bertowie. Tel. (22) 781-01-48

• Sprzedam działkę rekreacyjno-bu-
dowlaną, w tym 0,5 ha lasu sosno-
wego. 500 m od Narwii. Miejscowość 
Michałowo w gminie Goworowo, po-
wiat ostrołęcki. Tel. 507 827 217

• Sprzedam dom w Radzyminie do 
zamieszkania, centrum Radzymina, 
tel. 501-260-472

• Sprzedam działkę rekreacyjną 10 tys. 
m kw. nad Bugiem. Borsuki, gm. Sar-
naki. Tel. 514 165 383 

• Sprzedam działkę budowlaną w Mo-
stówce koło Wołomina. Powierzchnia 
3600 m kw. Tel. 604 912 488

• Ekspresowe przepisywanie na kompute-
rze. Tel. 608 125 001

• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 
stebnówka. Tel. 606 733 551 

• Glazurnik, malarz, gipsiarz Radzymin: 
Karol 727-999-900

• Agent Ochrony Osiedle Ząbki 
tel. 695480092

• Glazurnik, malarz, gipsiarz Radzymin: 
Karol 727-999-900

• Przyjmę do pracy w cukierni z możli-
wością zakwaterowania. Mile widziane 
osoby z praktyką. Telefon kontaktowy: 
502-617-823

• Agent Ochrony Marki 695480092
• Zatrudnię piekarza w Ostrówku, 

tel. 501-193-226

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Naprawa obuwia. 
Napy, szycie. 

Wołomin, ul. Kościelna róg Reja 
(vis a vis ZUS). Tel. 603 364 508

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Sprzedam bezpośrednio dom 
w Klembowie 200/120 w bardzo 

dobrym stanie z dwoma 
niezależnymi mieszkaniami i 

pięknym ogrodem. Tel. 697-829-008

Sprzedam 10 działek budowlanych 
i budynek mieszkalny w Guzowatce 

k.Dąbrówki, tel. 514-155-292

Wyroby własne mięsa i wędlin 
Wiesław Cudny, Nowy Jadów 4B, 
tel. 25 675-42-38, 600-556-538

AUTOREBUŚ Mechanika pojazdo-
wa, naprawy, diagnostyka itp.
Tel. 29 777 04 23, 61 610 4546

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Układanie glazury, terakoty, 
malowanie i inne. Tel. 606-826-224

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej, odwodnienia i 
drenaże. Tel. 502-404-196

Sprzedam drewno kominkowe. 
Tel. 789 33 05 22

ZATRUDNIMY CUKIERNIKÓW 
i KUCHARZY

Zadzwoń 606115309 lub prześlij 
CV na praca@willazagorze.pl

Hotel Willa Zagórze 

Usługi ogólnobudowlane.
An-Bud-Jadów.pl

Budowa domów pod klucz, więźba 
dachowa, hydraulika, biały 

montaż, elektryka, malowanie, 
prace wykończeniowe. 

Andrzej Zyśk, tel.695-757-147

SAN - BUD Tynki gipsowe 
agregatem materiałem firmy 

KNAUF. Leszek Nasiłowski. 
Tel. 603 625 805

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Mechanika samochodowa 
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72
tel. /22/781-82-63, 603-528-562

www.automechanik.com.pl

Meble
kanapy, fotele, narożniki, 

stoły, krzesła.
Sprzedaż i naprawa.

Kobyłka, ul. Długosza 4
Tel. 503 983 738, (22) 786 11 05

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa fi rm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fi n.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

Układanie kostki brukowej,  
tanio i solidnie, tel. 696-053-958

Tynki, posadzki maszynowe, 
prace wykończeniowe, elewacje. 

Kontakt: 602 598 249

Przedsiębiorstwo Produkcyjne w 
Ząbkach zatrudni na umowę o pracę 

Główną Księgową. Praca na pełen 
etat. Istnieje możliwość zatrudnienia 
w niepełnym wymiarze czasu pracy. 

tel. 508 694 326 

Kurs na wózki widłowe, 
szkolenia dla operatorów żurawi 

widłowych. Ceny promocyjne. 
22395-96-90

Przyjmę do pracy  - glazurników, 
montażystów g-k, szpachlarzy, 
malarzy, montażystów sufitów 

podwieszanych. Praca na terenie 
Wołomina. Tel. 22/763 00 44 

Cyklinowanie, układanie 
parkietów, paneli itp. 

tel: 600-716-938betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055

Domowe stacje uzdatniania wody, 
odżelaziacze, odmanganiaczne, 

zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Drewno opałowe * 
kominkowe * klocki 

dębowe * brykiet 
paczkowany od 480 zł 

tona!
Atrakcyjne ceny, 

transport!
Nadma Jaworówka k/Marek 

Tel. 514 202 038, 882 840 184

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12

Zawiozę do ślubu. 
Mercedes klasy E oraz BMW Serii 5. 

Tanio. 
Tel. 508-456-046
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REMBERTÓW * ZĄBKI * ZIELONKA * MARKI * KOBYŁKA * WOŁOMIN *RADZYMIN * TŁUSZCZ

Brukarstwo
podwórza, podjazdy, opaski, 

chodniki, odwadnianie 
terenu, parkingi, schody, 

tarasy, /itp./ 
Grzegorz Lewandowski

tel. 512-289-277
Trojany 83A k.Dąbrówki

KAMYK - Krzysztof Kozłowski
Oferujemy:
• układanie kostki brukowej
• bruk tradycyjny
• elewacje z kamienia
• budowę ogrodzeń
• altany ogrodowe
• oczka wodne

Tel. kom. 663 416 295
www.e-kamyk.pl

• elewacje z kamienia

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

KSERO, FAX
SKANOWANIE 
DRUKOWANIE
PAT, Warszawa Rembertów
ul. Czerwonych Beretów 6

tel. 22 673 41 27, 607 670 806
www.pat.waw.pl

Wiercenie studni 
głębinowej i abisynki 

Paweł Folman 
Tłuszcz, ul. Kolejowa 4 
pawel folman@interia.pl 

tel. 604-211-417 
/29/ 777-40-58

Pomniki już od 3.5 tys. zł!

SHUKRI KEBAB
Zapraszamy serdecznie!

Tel. 508 433 212, 690 368 515
Dostawa gratis!

Wakacyjne promocje: 
10% na kanapki i 20% na dania

Czynne: Pn.-Sob. 10.00 - 22.00, 
Nd. 12.00 - 22.00

Nowa galeria 
odzieży używanej 

Sklep inny niż wszystkie! 
Zapraszamy: 

pn. - pt.: 10.00 -19.00, 
sob. 10.00 -15.00

Kobyłka, ul. Załuskiego 17 
(obok API)

Torcikowo.pl
Pracownia 
tortów 
artystycznych  

kasia@torcikowo.pl
tel. 602 218 689

Wiktor Szczęsny



Zapraszamy na dni otwarte 26-27 lipca
Listwy przypodłogowe, cokoły mdf


